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Protokół Nr 4/2025 

z posiedzenia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji 

Rady Powiatu Strzelińskiego 

odbytego w dniu 31 marca 2025 r. 

w sali obrad Starostwa Powiatowego w Strzelinie 

 

 Przewodniczący Komisji Pan Mateusz Geroń otworzył IV posiedzenie Komisji o godzinie 

14:00 po powitaniu członków Komisji i gości oświadczył, że aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 5 radnych, co wobec składu Komisji wynoszącego 8 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. [Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1 do protokołu.] 

W posiedzeniu nie uczestniczył Norbert Raba – członek komisji, Aleksander Skorupski - członek 

komisji, Sylwia Korczyńska - członek komisji. 

 

Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia,  

2. Analiza wydatkowania środków w jednostkach oświatowych w 2024 r. w porównaniu 

do lat ubiegłych,  

3. Analiza efektywności wykorzystania środków na utrzymanie dróg powiatowych,  

4. Opiniowanie projektów uchwał,  

5. Sprawy różne.  

 

Głosowanie w sprawie przyjęcia porządku posiedzenia – 5 głosów „za 

 

Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji (nr 2/2025) 

 

Głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu nr 3/2025 z dnia 4 marca 2025 r. - 5 głosów „za”, 

 

Ad.2. Analiza wydatkowania środków w jednostkach oświatowych w 2024 r. w porównaniu 

do lat ubiegłych: 

Uzupełniająco do przekazanych materiałów wypowiedzieli się; Dyrektor Zespołu Szkół 

Ogólnokształcących w Strzelinie Pani Beaty Kudła, Dyrektora Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Strzelinie Pana Roberta Kozunia, Dyrektora Centrum 

Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Ludowie Polskim Pani Anny Banaś, Dyrektora 

Zespołu Placówek Oświatowych Pani Beaty Shaffner wraz z przybyłymi na spotkanie 

Głównymi Księgowymi.  

Pytania. 

Dyskusja. 

 

Ad.3. Analiza efektywności wykorzystania środków na utrzymanie dróg powiatowych: 

Uzupełniająco do przekazanych materiałów wypowiedział się p.o. Dyrektora Powiatowego 

Zarządu Dróg Pan Paweł Czarny wraz z przybyłą na potaknie Główną Księgową.  

Pytania. 

Dyskusja. 

 

Ad.4. Opiniowanie projektów uchwał: 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu Strzelińskiego w sprawie określenia zadań, na które 

przeznaczone zostaną środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych na rok 2025.  

 Komisja wydała pozytywną opinię do projektu uchwały – 5 głosów „za” 
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Ad.5. Sprawy różne 

 

  Brak głosów w tym punkcie. 

 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie o godz. 14:45. 

 

Protokół sporządziła 

(z nagrania) 

 

 

Gabriela Gołuzd 

Przewodniczył 

Przewodniczący Komisji 

 

 

Mateusz Geroń 

 

 


